
Beste biljartliefhebbers, 

Op 25 0ktober jl. heeft ons bestuur het informele overleg bijgewoond in Dalfsen. Dit is een 

jaarlijks terugkerend overleg tussen het bestuur van de KVC en de gewesten. 

De nieuwe voorzitter de heer Ketels zat deze goed geleide vergadering voor. De 

penningmeester deed het verzoek om de complimenten over te brengen naar de 

verenigingen, voor het betalen van de contributies. Dit is zeer goed verlopen en op tijd. 

Toch had hij ook een minder mooie mededeling, omdat er een flink tekort is gegroeid. Dit 

komt met name door de overschrijding van de Landsfinale. Ook de loonstijgingen en minder 

subsidies hebben dit tekort veroorzaakt. De penningmeester opperde het idee om de 

inschrijfgelden voor teams weer in te voeren. Dit zal op de ALV van de KVC besproken 

worden. Het is ook van groot belang om de 10 Euro leden als lid aan te melden. ( Dit zijn nu 

nog de 5 Euro leden i.v.m. 50% korting die ze krijgen) Alle leden tellen mee voor de subsidie 

die wij krijgen van NOC/NSF. Huidige stand van zaken wat de leden betreft: 

- 3100 dag competitie leden 

- 13300 avond competitie leden  

- 63 leden met beperking 

- 1700 niet competitie leden 

Totaal heeft de vereniging Carambole op dit moment 18163 leden. 

De verandering in de C1 klasse, bandstoten i.p.v. kader, waar wij en district Amsterdam tegen 

geprotesteerd hadden, lijkt niet door te gaan. Door de argumenten nader te bekijken ziet 

men hiervan af, althans na behandeld te zijn in de commissie Breedtesport.  

Dan hebben we uiteraard ook nog wat te vermelden uit ons district. Nu de competitie weer 

in volle gang is losgebarsten, is de eerste districtsfinale ook al weer gespeeld. De eerste 

districtskampioen is Roelof Wever, van BC Bousema uit Lochem. Hij won afgelopen weekend, 

bij de Driesprong in Aalten, de District Finale Driebanden klein 3e klasse. Jan Eenink was een 

goede tweede. Samen worden ze afgevaardigd naar het gewest. 

Onze PK Leider, de heer Jansink, had nog een verzoek gedaan aan KVC om in Biljartpoint de 

eindresultaten van een voorwedstrijd met interval, te laten programmeren. Dit is een te 

kostbare geschiedenis om dit voor 1 district te doen. Omdat we dit zelf kunnen regelen ( we 

zijn autonoom ) hebben we dit op onze website geplaatst. Onder de rubriek PK en daarna 

Berekening eindrangschikking, ziet U de uitleg. 

Namens het Bestuur, 

Bennie Deegens 
Voorzitter/ penningmeester 

 


